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Pimec consolida el seu lideratge amb 

creixement d’associats, resultats positius i 

recursos propis 

L’Assemblea General de l’entitat referma l’oposició de les pimes a l’actual 

proposta de reducció de la jornada laboral 

Barcelona, 13 de maig del 2025. Pimec ha celebrat avui la seva Assemblea General, 
en la qual s’han aprovat la Memòria anual, els comptes corresponents a l’exercici 2024 
i el pressupost per al 2025. Tota aquesta documentació ja és accessible al portal de 
transparència del web de Pimec. 

Pel que fa als comptes auditats, l'entitat ha tancat l’exercici 2024 amb uns resultats 
positius. Ha assolit uns ingressos de 26 milions d’euros, amb un increment del 6% en 
les quotes d’associats, i ha consolidat un 57% de recursos propis. Aquesta fortalesa 
econòmica li permet mantenir la seva independència i reforçar el seu compromís amb 
la defensa dels interessos i valors de les pimes i els professionals autònoms, el que 
consolida el seu lideratge.  

L’Assemblea General de Pimec, reunida en sessió extraordinària, ha aprovat també una 
modificació dels Estatuts amb l’objectiu d’actualitzar-los i adaptar-los al nou model de 
governança de l’entitat. 

Entre els canvis aprovats, destaca una esmena rellevant que, de manera excepcional, 
permet la renovació de la presidència per un tercer mandat. Aquesta possibilitat 
queda condicionada a l’aprovació de la darrera memòria d’activitats i de la gestió per 
una majoria qualificada de dos terços dels membres presents. Aquesta modificació 
reforça la cultura democràtica de Pimec i vincula la continuïtat del lideratge a una 
valoració objectiva, transparent i avalada pel conjunt de l’organització. 

Així mateix, l’Assemblea ha aprovat actualitzar el reglament electoral amb l’objectiu de 
reforçar encara més les condicions per a una participació àmplia, plural i accessible.  

Pimec diu no a l’actual proposta de reducció de jornada 

Durant l’Assemblea General, el president de Pimec, Antoni Cañete, ha reiterat el 
posicionament ferm de l’entitat en relació a la reducció de la jornada laboral: “Diem no 
a l’actual proposta aprovada recentment pel Consell de Ministres perquè és 
totalment inassumible per a les pimes”. En aquest sentit, ha anunciat que durant les 
properes setmanes continuarà les reunions amb els principals grups parlamentaris 
amb l’objectiu d’abordar aquesta qüestió des d’una perspectiva transversal, tenint en 
compte la realitat de les empreses de menor dimensió i les particularitats de 
determinats sectors. 

D’altra banda, ha refermat que Pimec continua treballant en contra de l’OPA del 
BBVA sobre Banc Sabadell per l’impacte negatiu que suposaria en la necessària 
competència en el mercat bancari i la disponibilitat de crèdit, especialment per a les 
pimes: “Defensem un sistema bancari divers, pròxim i alineat amb l’economia 
productiva per garantir la competitivitat, la viabilitat i el creixement empresarial”. 
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Alícia Romero clou l’Assemblea i lliura la distinció de Soci Honorari de Pimec a 
Carlos Rodríguez 

La cloenda de la trobada ha inclòs l’acte de lliurament de la distinció de Soci Honorari 
de Pimec, que enguany ha estat atorgada a l’empresari Carlos Rodríguez com a 
reconeixement a la seva trajectòria exemplar, el seu compromís amb la solidaritat 
empresarial i la seva dedicació a l’impuls de les pimes. La distinció ha estat entregada 
per la consellera d’Economia i Finances de la Generalitat, Alícia Romero. 

En el seu discurs de cloenda, el president de Pimec, Antoni Cañete, ha celebrat el 
compromís del Departament d’Economia i Finances per millorar l’accés de les pimes a 
la contractació pública i per promoure una fiscalitat més justa i adaptada a la realitat 
d’aquestes empreses. Tot i això, ha advertit que encara queda molt marge de millora 
en aquests àmbits. Cañete també ha expressat la seva preocupació per l’impacte de la 
taxa turística, i ha fet una crida a legislar amb una visió que prioritzi els interessos de 
les empreses de menor dimensió. 

Per la seva part, la consellera Alícia Romero ha volgut posar en valor la tasca de 
Pimec, destacant que l’entitat “sempre treballa per construir, per aportar i per fer-ho de 
manera positiva”. També ha subratllat que un dels grans èxits de l’organització ha estat 
haver aconseguit “que les pimes tinguin veu pròpia en el diàleg social”. En aquest 
sentit, ha remarcat: “Si hi ha un país de pimes, aquest és Catalunya; el 99,8% de 
l’ecosistema econòmic català està format per petites i mitjanes empreses.” 
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